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Időrendi bontás: 

2014.11.09. – Alakuló Küldöttgyűlés  

2014.11.10. – Választmány  

2014.11.11. – NFTV Fórum 

2014.11.12. – Rendezvényes csoport csapatépítés  

2014.11.13. – Tisztségviselői ülés  

2014.11.14. – Aréna Pláza Jégterasz helyszínbejárás  

2014.11.17. – Földes SzaCS  

2014.11.17. – Sportcsoport Ülés  

2014.11.18. – Választmány  

2014.11.24. – Választmány  

2014.11.26. – Bevonó délután, rendezvények, szolgáltatások szekció  

2014.12.04. – Jegesest 2014 

2014.12.19. – Karácsonyi képviselőFÁNK 

2015.01.30. – Nyílt nap 

2015.02.07. –  ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlés 

2015.02.10. – Küldöttgyűlés 

2015.02.12. – FöFiKém 

2015.02.16. – Választmány 

2015.02.17. – Gólyabál konzultáció 



2015.02.19. – Földrajz-Földtudományi SzaB 

2015.02.24. – Választmány 

2015.02.25. – Gólyabál egyeztetés 

2015.02.26. – KÖB ülés 

2015.02.27. – Földrajz-Föltudományi SzaCS 

2015.02.27. – Rendezvényes Csoport megbeszélés 

2015.03.03. – Karrierlehetőségek a bankszektorban 

2015.03.03. – Választmány 

2015.03.09. – Választmány 

2015.03.10. – Küldöttgyűlés 

2015.03.11. – Bódvarákó megbeszélés 

2015.03.12. – Rendezvény+Kommunikáció mentorelőadás 

2015.03.13. – LEN megbeszélés EHÖK 

2015.03.16. – Választmány 

2015.03.17. – Kari Ösztöndíjbizottsági Ülés 

2015.03.20. – LEN megbeszélés EHÖK 

2015.03.23. – Választmány 

2015.03.24. – Kari Ösztöndíjbizottsági Ülés 

2015.03.25. – Gólyabál megbeszélés EHÖK 

2015.03.26. – Tisztségviselői ülés 

2015.03.27. – Sportcsoport ülés 

2015.03.30. – Gólyabál megbeszélés TTK 

2015.03.31. – TTK HÖK Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2015.04.21. – Kari Ösztöndíjbizottsági Ülés 

2015.04.24. - Földrajz-Földtudomány SzaCs 

 



Általános teendők 

A tisztséggel járó mindennapos rutinfeladatokat igyekeztem legjobb módon elvégezni. 
Fogadóóráimat minden héten megtartottam. Sok megkeresés nem érkezett, de készséggel 
álltam rendelkezésre bárki számára, aki hozzám fordult akár kérdéssel, segítségkéréssel. 
Februárban összeállítottam egy kari rendezvényes naptárat, melyre égető szükség volt. 

Csapatépítés 

Novemberi kinevezésem előtt kb. 2 évig a tisztség betöltetlen volt, így egyáltalán nem volt 
egyszerű a helyzet a Rendezvényes Csoportot illetően. Rendezvényekhez elengedhetetlen 
egy kreatív, biztos hátteret nyújtó csoport, így elsőként a tisztség átvételével járó feladatok 
mellett egy Rendezvényes Csoport felépítésén munkálkodtam. Létrehoztam egy facebook 
csoportot, illetve egy csoporthoz tartozó levelezőlistát is. A megbeszélések mellett 
igyekeztem közösségépítő programokat is szervezni a csoport számára, azonban a passzivitás 
mindig is nagy gondot jelentett, illetve jelent a rendezvényes szekció terén is. Jópár tagot 
számol maga a csoport, azonban a jövőben az aktivitás, újabb, rendezvények iránt érdeklődő 
hallgatók integrálása nagy hangsúlyt fog igényelni. 

Kommunikáció 

Meglátásom szerint erre a pontra még nagyobb hangsúlyt kellett volna fektetnem tisztségem 
alatt. Az egyes fórumokat ugyan sikerült rendbe hoznom, azonban az aktivitás a 
kommunikáció, elmaradt kinevezésemkori elképzelésimhez képest. Kifelé, a hallgatók 
irányába meglátásom szerint jobban sikerült az információmegosztás, számos Nyúzos cikk, 
bejegyzés készült az éppen aktuális helyzetről, rendezvényekkel kapcsolatos infókról. 
Tervezett igényfelmérő felület nem valósult meg a honlapon, neptunban egy általános 
kérdőív keretében azonban megtörtént a hallgatói igényfelmérés. 

Kisrendezvények 

Az elmúlt bő fél évben számos szakos rendezvény került megrendezésre. Két rendezvény 
esetében működtem közre a szervezésben: a Jegesest, illetve a FöFiKém kapcsán.  

Jegesest 2014  

2014. december 4-én került megrendezésre a Jegesest 2014 az Aréna Pláza Jégteraszán, a 
sport- és a rendezvényes csoport szervezésében. A rendezvény jogi hátterét az ELTE TTK 
Hallgatói Alapítványa biztosította. A rendezvény vendégeinek száma sajnos minden 
várakozásunkat alulmúlta. Ennek fő oka a rendezvény rossz időpontja (szorgalmi időszak 
utolsó előtti hete) lehetett. Egyik fontos tanulság, hogy a jövőben a kommunikációra még 
ennél is nagyobb hangsúlyt kell fektetni. Itt elsősorban nem arra gondolok, hogy egyáltalán 
nem volt az eseménynek promóciója, meg marketingstratégia, hanem arra, hogy egy karon 
belüli hirdetés nagyon kevés egy hasonló jellegű rendezvényhez. Ezzel kapcsolatos 
véleményem, hogy a rendezvényt legalább a kollégiumokban, de a többi karon is hirdetni 
kellett volna. Persze érthetőek az elmúlt félévvel kapcsolatos aggályok, de egy korcsolyázós, 
zenés estben szerintem nem lehet semmi kivetnivaló. A rendezvény maga jól sikerült, 
legalábbis akik eljöttek jól érezték magukat. A rendezvényen lehetőség nyílt hokizásra is, a 
hangulatfelelős pedig Dj Juhász Laci volt. Sikerült italakciókat is kiharcolni, így adott volt 
minden a rendezvény sikeréhez, a hallgatói létszámot leszámítva. Bízom benne, hogy a 



jövőben több lehetőségünk nyílik az esemény hirdetése terén és újra, sokkal nagyobb 
népszerűségnek örvendő programok színesítik karunk, egyetemünk hétköznapjait. 

FöFiKém 

2015. február 12-én, csütörtökön került megrendezésre a FöFiKém szakos buli három 
szakterület szervezésében: földes, fizika, illetve kémia. A rendezvénynek az R33 adott 
otthont, amely karunkon egy jól ismert szórakozóhely, számtalan zenés-táncos estének adott 
volt már itt. A hangulatról Dj Sheep gondoskodott, amely fergetes volt, azonban a résztvevők 
száma drámaian alulmúlta az előzetes várakozásokat. Mindössze 85 fő érdeklődött az 
esemény iránt. Ennek fejében nem meglepő, hogy sajnos veszteséges rendezvényként 
vagyunk kénytelenek elkönyvelni az estét. Fontos tanulság, hogy még a szakos 
rendezvényeket is legkésőbb a rendezvényt megelőző héten be kellene terjeszteni 
pályázatként a Választmány elé, hogy az esemény promóciója időben elkezdődhessen, illetve 
a kollégiumi (elsősorban KCS-s) bulikkal sokkal jobban össze kell hangolni a szakos bulik 
időpontjait. Meglátásom szerint az egyes szakterületek részéről is nagyobb aktivitás 
szükségeltetik a szakos rendezvények szervezését illetően. 

Mindkét rendezvény alacsony résztvevőszámú volt. A Jegesest esetében a probléma a 
kedvezőtlen időpont volt, míg a FöFiKém esetébe a kései marketing, aminek legfőbb oka a 
vizsgaidőszak vége, illetve az egyes szakterületek nem megfelelő együttműködése volt. 

Előadások 

A tavaszi félév folyamán számos tudoményos előadásra érkezett bbe kisrendezvényes 
pályázat mint például Mind Lecture; Bankszektor; stb., melyeket jómagam is 
megtekintettem, amikor csak időm engedte. Nagyon tetszettek, remélem a jövőben ezen 
előadássorozatok folytatódnak és a hallgatóknak lehetőségük lesz hasonló jellegű kari 
rendezvényeken is részt venni. 

Gólyabál 

A 2014 szeptemberében kezdett gólyák számára a hagyományosan, minden ősszel 
megtartott gólyabál elmaradt közbeszerzési okokból kifolyólag. Novemberi tisztségbe 
lépésemkor, illetve az őszi félév folyamán nem nyílt lehetőség tehát a gólyabál 
megszervezésére. Tavaszra azonban úgy tűnt minden feltétel adott, hogy e tradicionális 
rendezvényt megtartsuk, igaz később, mint az elmúlt években. Kancellár Úr hivatalba lépése 
után el is kezdtük szervezni a rendezvényt. Sajnos igen hamar kiderült, hogy a programot 
nem lehet az eredeti március 20-ai időponttal megvalósítani engedélyeztetési okokból 
kifolyólag. Az egyes szakterületek visszajelzései alapján végül a legtöbb hallgatónak 
megfelelő időpontra április 10-re tűztük ki a rendezvény napjának. A rendezvény egyetemi 
rendezvényes közbeszerzési keretből került volna megrendezésre a TTK HÖK anyagi 
támogatásával (ezért is volt szükség a közbeszerzésre). Ennek megfelelően a Budapest Party 
Service Kft. (Bps) a mi megrendelésünkre az egyes szolgáltatásokra, kellékekre árajánlatot 
kért, illetve a biztonság, teremfoglalások, egyeztetések, táncpróbák, egyszóval a szervezés 
megkezdődtek, valamint zajlottak egészen a tavaszi szünet hetéig, amikor sajnos 
nyilvánvalóvá vált, hogy az előzetes költségvetési tervek, illetve az anyagi korlátainkhoz 
képest jóval drágábban tudnánk csak megszervezni a  Gólyabált. Ennek fejében el kellett 
állnunk a Gólyabál megrendezésétől. Mint korábban említettem e rendezvény egyetemi 



rendezvényes közbeszerzésből lett volna finanszírozva, amely még a közbeszerzési eljárásnak 
megfelelően, az egyes szolgáltatások előírt áraival számolva valósult volna meg. Mivel e 
közbeszerzés egy hallgatói rendezvényhez szükséges számos tételt nem tartalmazott, így 
ezen tételek árait előzetesen meg kellett becsülnünk. Természetesen a szervezés folyamán 
próbáltunk tudakozódni ezen költségek összegét illetően, konkrét választ a tavaszi szünetig 
nem kaptunk. Más megközelítésben a rendelkezésre álló keret,illetve a rendezvény árának 
összeegyeztetése esetén esetleg előbb kiderültek volna e problémák, hogy a tervezetthez 
képest csak sokkal drágábban tudjuk megvalósítani a Gólyabált. Ősz folyamán már 
remélhetőleg hallgatói rendezvényes közbeszerzéssel hasonló gondok nélkül valóban 
megvalósulhat az egy év erejéig elmaradt, hagyományos Gólyabál. 

Zárszó 

Tartalmas, ugyanakkor tapasztalatokban gazdag fél évre pillanthatok vissza beszámolómat 
írva. A kitűzött célokat ha maradéktalanul nem is sikerült teljesíteni, úgy érzem mindent 
megtettem annak érdekében, hogy a hallgatótársak számára programokban gazdag legyen 
ez a bő fél év, illetve az elmúlt két év, mint a Rendezvényes csoport aktív tagja. 

Az elmúlt 2 hónapban kerestem utódot, egy megkeresés érkezett Nagy Gergely részéről, 
mindösszesen egy szűk fél órácska keretében beszélgettem vele a feladataimról, 
teendőimről. Bárki is lesz az utódom bízom benne sikeres korszakot zár majd 
rendezvényszervező biztosként, illetve a jelenlegi rendezvényes csoportot még jobban 
aktivizálja. 

Köszönöm a tisztségviselőtársaknak az elmúlt fél év alatt nyújtott segítséget, illetve 
együttműködést, sok újat tanultam. 
Továbbiakban ugyan tisztséget nem kívánok betölteni, de nyugodtan keressetek, illetve 
szívesen segítem a TTK Hallgatói Önkormányzat munkáját. 

Budapest, 2015. május 5.  

Góth Roland  
ELTE TTK HÖK  

Rendezvényszervező biztos 


